
Arrangementer: 
Et medlem (Mikael Frank) har 
fremsendt oplysninger om for-
skellige arrangementer, som 
snart kan ses på hjemmesiden.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KLEMPEPOSTEN 
16. årgang                                                   Nr. 2 - juni 2014 

 

Gudstjeneste og Sankt Hans bål  
 
 

Når vi fejrer midsommer, så er det også en kirkelig højtid. 
 

Vi har derfor i samarbejde med provst Jens Elkjær Petersen aftalt, 
at vi denne aften vil binde det folkelige sammen med det kirkelige. 

 

Vi starter med en kort og anderledes gudstjeneste i kirken, 
og går i fakkeltog til bålpladsen hvor vi tænder bålet kl. ca. 20:30. 

 

Der vil være en båltale og vi vil synge midsommervisen. 
 

Der er grill - og snobrødsdej og en is til børnene. 
 

Alle er velkomne – både i kirken og omkring bålet. 
 

Vedtægtsformål, 
forretningsorden og 

ordensreglement 
Generalforsamlingen besluttede, 
at bestyrelsen i overensstemmel-
se med beretningen og til næste 
genrealforsamling, skal fremlæg-
ge forslag til et ordensreglement 
og eventuelt en ny formålspara-
graf jf. vedtægternes § 3, stk. 1 
vedtægternes § 3, stk. 4. 
 

Der blev på forslag fra et medlem 
også drøftet forskellige mulige 
tiltag og arrangementer, som 
bestyrelsen medtager i arbejdet. 
 

Generalforsamlingen blev afholdt:  
Den 24. marts 2014 kl. 19.30 
Borup Kulturhus 
 

Kort referat: 
Generalforsamlingen blev under le-
delse af dirigent Erik Jensen (B25) 
gennemført i god ro og orden. 
 

Der var 20 husstande repræsenteret, 
og der blev valgt en bestyrelse der 
efterfølgende konstituerede sig såle-
des: 
 Finn Buch Petersen, formand 

(K40) 

 Anne Sandager, næstformand 
(K112) 

 Danny Mylting, sekretær (K33) 

 Erik Swiatek, bestyrelsesmedlem 
og kasserer (K96) 

 Henrik K. Rømer, Bestyrelses-
medlem (K114) 

 Kristina Hyttemads, suppleant 
(K69) 

 Jan Scheuer, suppleant (K93) 
 

Som revisorer/suppleanter blev valgt: 
 Preben Sandager, revisor (K112) 
 Preben Molin, revisor (K124) 
 Steen Madsen, suppleant (K126)  
 Peter Trampedach, suppleant 

(K32) 
 

Anne er efterfølgende og efter eget 
ønske udtrådt af bestyrelsen og Kri-
stina indtræder i stedet. Bestyrelsen 
har endnu ikke holdt nyt møde og 
foretaget en ny konstituering. 
 

Det officielle og godkendte referat fra 
generalforsamlingen med tilhørende 
bestyrelsesberetning, regnskab for 
2013 og budget for 2014 kan meget 
snart ses på:  
 

www.klempegaarden.dk 

 
 
 

Borup Varmeværk afholdt den 3. 
juni 2014 en relativt velbesøgt 
teknikkermesse på Halmværket, 
hvor interesserede kunne se og 
høre om de forskellige mulighe-
der og fordele ved eventuel kon-
vertering til fjernvarme. 
 

Der var også et par pengeinsti-
tutter til stede, som kunne orien-
tere om en finansiering i forbin-
delse med en etablering i den 
enkelte ejendom. 
 

Det er fortsat helt op til den en-
kelte, om man ønsker fjernvarme 
eller ej. Hvis man klikker ind på 
borupvarme.dk kan man fortsat 
beregne, hvor meget man måske 
kan spare. 

http://www.google.dk/imgres?imgurl=http://grundtvigs.dk/wp-content/blogs.dir/1/files/f13-forside/sankt-hans2.jpg&imgrefurl=http://grundtvigs.dk/2013/06/23/23-juni-sankt-hans-aften/&h=1727&w=2104&tbnid=9QD2hXH02aGq0M:&zoom=1&docid=SkRU2v-5H-3_yM&ei=U62WU8uuCsjnywOf6IE4&tbm=isch&ved=0CD0QMygIMAg&iact=rc&uact=3&dur=441&page=1&start=0&ndsp=9
http://borupvarme.dk/


 
 

Det er i henhold til gældende lov 
IKKE, tilladt at brænde haveaffald 
af. Alle skal i stedet kompostere 
haveaffaldet, stille det ud de to 
gange om året hvor kommunen 

indsamler det eller man kan køre 
det på Omlastepladsen.  

 

 

 
 
 

Ny hjemmeside 
 

På utallige opfordringer på blandt 
andet generalforsamlingen, er der 
sat gang i et arbejde med at få 
opdateret vores hjemmeside. 
 

Der forventes at den vil være klar 
i løbet af juli måned og alle opfor-
dres til, at gå ind på siden og 
tjekke indholdet. 

 

 
Der er stadig flere medlemmer 
der oplever og kritiserer, at hun-
deejerne har meget svært ved at 
huske at fjerne hundenes efterla-
denskaber! 
 

Bestyrelsen skal derfor igen op-
fordre til, at gøre sig den lille ulej-
lighed det er, at fjerne de ”efterla-
denskaber”, som hundene har 
efterladt midt på stierne (eller at 
de eller i det mindste kun ligger i 
rabatten ud mod markerne). 
 

 
 

Der afholdes fælles arbejdsdag søn-
dag den 7. september. Vi håber at 
mange vil møde frem og give en hånd 
med. Som vanligt vil der være en pølse 
og en øl efter et par timers arbejde. 
Ny invitation udsendes senere på året. 
 

 
 

 

Rabatter: 
Som alle kan se, er der mange ste-
der i vores område, hvor der er me-
get stor forskal på de enkelte med-
lemmers lyst eller evne til, at holde 
hækkene tilbage til eget skel og at 
fjerne ukrudt eller klippe græs på 
stien, fortovet eller vejen der støder 
op til ejendommen. 
 

Bestyrelsen får jævnligt opfordringer 
til at gøre noget ved det og vi starter 
derfor med at opfordre til, at der 
strammes omkring reglerne. 
 

Nogle steder er hækkene faktisk 
vokset helt ud over fortovsarealet så 
det er til gene for gående og nogle 
steder er der så meget ukrudt langs 
med fortov, stier og kantsten, at der 
på sigt komme til at udgøre et unød-
vendigt problem i forhold til eksem-
pelvis beskadigelse af asfalten.   
 

Der opfordres derfor til, at alle gør 
en indsats for at højne overholdelse 
af reglerne så området som helhed 
bliver så visuelt attraktivt som muligt 
og så alle regler overholdes. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Arbejdsdag 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

  
 
 

 

På generalforsamlingen blev det blev det besluttet, at bestyrelsen i overens-
stemmelse med muligheden i § 3, stk. 4 i vores vedtægter, skal udarbejde et 
udkast til et Ordensreglement om forhold, der ikke er direkte reguleret i vores 
vedtægter. Det kan også være forhold til hvad der er reguleret i Lokalplanen 
(Nr. 14 fra Skovbo Kommune) eller i en lov. 
 

Det skal herunder bemærkes, at Bestyrelsen har modtaget kopi af  
en henvendelse til Køge Kommune i forhold til relativt mange over- 
trædelser af Lokalplanens bestemmelser om hegn til veje og stier. 
 

Vi ved ikke hvad der kommer ud af henvendelse til kommunen men 
vi går ud fra, at der vil komme en eller anden rektion. 

    

 
 
 

De konstaterede sikkerhedsproblemer 
er alle tæt ved at blive løst, og de nye 
legeredskaber er ved at blive sat op.  

Som nævnt på forsiden inviteres ALLE til Sankt 
Hans, mandag den 23. juni. Også beboere fra Nr. 
Dalby vil i lighed med tidligere år blive inviteret. 
 

Der er en anderledes gudstjeneste i Nr. Dalby 
Kirke kl. 19.30 og kirken sørge r for fakler til op-
toget og til at tænde bålet med. Bålet etableres af 
tørt træ et par dage før. 
 

Når bålet er godt i gang vil der være mulighed for, 
at børn og andre barnlige sjæle kan riste et sno-
brød og der vil være is børnene. 
 

Bestyrelsen håber på, at der møder rigtigt mange 
frem for at være med til, at gøre denne tradition til 
en rigtig hyggelig aften for alle der kan deltage. 
 
 
 

Som nogen måske har bemærket, er der en gang imellem heste med ryttere 
eller trækkere der færdes på stierne. Bestyrelsen har modtaget klager over 
dette og situationen er drøftet med heste-/stutteriejeren. I overensstemmelse 
med en gammel regel i grundejerforeningen i forhold til slid på stierne og i 
øvrigt også i henhold til færdselsloven, er det blevet bemærket, at dette ikke 
er tilladt. Det er oplyst at det primært er børn fra udstykningen der trækkes 
forbi eget hjem og bestyrelsen vil derfor drøfte, om der i sådanne tilfælde skal 
gøres en undtagelse. 
 

Det er i samme forbindelse oplyst, at der er hundeejere det lufter deres hunde 
på markerne omkring udstykningen og dette er naturligvis ikke tilladt!  

 

http://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=sankt+hans&source=images&cd=&cad=rja&docid=IT-_nf_-EnlyJM&tbnid=Fl1OARRsewY2NM:&ved=0CAUQjRw&url=http://www.singlerockodense.dk/index.php/event-reader/events/sankt-hans.html&ei=eBQDUYuQC8nAswb8voDwAQ&bvm=bv.41524429,d.Yms&psig=AFQjCNFnYLuRWYnqKeQ7SMKXZuGXfBCw3w&ust=1359242744537277

